
Technische vragen

Van : Leefbaar Gouda                              
Datum vraag : 14-02-2023
Onderwerp : Technische vraag naar aanleiding van het Winterplan 2023.
Commissiegriffier        : Jacoline Holdijk 
Datum antwoord :21-02-2023

De fractie van Leefbaar Gouda heeft kennisgenomen van de verdeling budget Winterplan 2023. 

50.000,- euro ten behoeve van nader te bepalen steunmaatregelen voor lokale ondernemers.

Naar aanleiding daarvan hebben wij de volgende vraag.
In afwachting van uw antwoord,

Vraag:

Waarom is tot op heden nog niet geïnventariseerd in behoeftepeiling onder lokale 
ondernemers.                                  

Antwoord:

In 2022 is in het kader van het Winterplan extra budget besteed aan de wintercampagne die 
erop gericht was het Goudse aanbod breed kenbaar te maken en publiek naar Goudse 
ondernemers en de Goudse binnenstad te trekken (o.a. aandacht voor koop lokaal). 
De gemeente heeft regelmatig overleg met vertegenwoordigers van Koninklijke Horeca 
Nederland (KHN), afdeling Gouda, de Samenwerkende Binnenstadondernemers Gouda 
(SBG), het toeristisch werkveld en Gouda Onderneemt.
Deze overleggen hebben nog niet geleid tot een eenduidige, concrete en collectieve 
behoeftestelling bij ondernemers voor 2023. Wanneer het budget voor 2023 beschikbaar is 
gesteld zullen we in overleg met betrokken partijen treden om de dan gevoelde steunbehoefte 
te peilen en hierop te acteren.
Als onderdeel van het Winterplan 2022 heeft het college vorig jaar de ambtelijke organisatie 
gevraagd te bezien of naar analogie van de coronaregelingen in de nu voorliggende, nieuwe 
omstandigheden al dan niet mogelijkheden zijn om ook hier enige steun te leveren aan 
ondernemers. Overigens bleek hieruit dat het instrumentarium voor geldelijke steun beperkt is 
(zie bijlage 2 bij het raadsvoorstel, raadsmemo stand van zaken uitvoering Winterplan).


